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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen támogatást kapnak az alacsony jövedelmű, 
nem hitelképes családok az otthonaik energetikai korszerűsítéséhez, felújításához?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
A kormány szerint a család jelenti az élet továbbadásának és gyermekeink nevelésének legfontosabb
kereteit.  Ezért  a  jövő  évi  költségvetésben  továbbra  is  prioritásként  szerepel  a  családok
támogatásának  bővítése,  mintegy  450  milliárd  forinttal  több  forrást  biztosít  a  kormány  erre  a
célra. Ennek ellenére 2022-ben számos lakás- és családtámogatási lehetőség lejár, ez pedig teljesen
új helyzetet teremthet a lakásvásárlás előtt álló családoknak. Bár többször utaltak rá, többek között
Miniszterelnök úr is, hogy ezen támogatások megmaradnak, illetve kibővítik őket, a valóságban a
családok még mindig bizonytalanok, hogy mire számíthatnak.
 
Ezzel  kapcsolatban  szeretném  kérni  Miniszter  Urat,  szíveskedjen  válaszolni  a  következő
kérdéseimre:
 

1. Folytatódik-e az otthonfelújítási támogatás program, ami hozzájárul az épületek 
energiafelhasználásának csökkentéséhez?  Milyen segítségre számíthatnak az alacsony   
jövedelmű családok?

2. Az otthonfelújítási támogatás esetében az egyedülálló szülők csupán egyetlen jövedelemhez 
mérten vehetnek fel hitelt ennek előfinanszírozásához, így ők rosszabb feltételekkel tudják 
igénybe venni azt. Milyen segítséget tud számukra nyújtani a kormány ezen probléma 
áthidalására?

3. Az alacsonyabb jövedelmű, nem hitelképes családok számára milyen megoldásokat tervez a 
kormány, hogy ők is részesülhessenek az otthonfelújítási programban?  

 



 
Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

 

Budapest, 2022.07.05.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté

(LMP)

 

2  


